
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 9. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 37
Ministeren bedes redegøre for, hvilke kommuner, der har valgt virksomheder
fra i forhold til udbud på grund af virksomhedernes skattemæssige forhold.
Der bedes både om kommuner, der har kunnet gøre dette inden for de nugæl-
dende regler, men også eksempler på kommuner, der ikke har haft mulighed
for at fravælge virksomheder på grund af skattemæssige forhold, fordi EU’s
udbudsregler ikke tillader det.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rune
Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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